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Protokół Nr 10/19
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 21 listopada 2019 r.
Obrady rozpoczęto 21 listopada 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:50 .

1. Sprawy regulaminowe.

- stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Adam Treder przywitał wszystkich przybyłych na dzisiejsze posiedzenie
Komisji.  Stwierdził,  że  jest  quorum  umożliwiające  podejmowanie  prawomocnych  wniosków
i opinii. 

(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1.Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Bożena Hołowienko
4. Łukasz Jaworski
5. Adam Treder
6. Artur Wiszniewski
7. Aldona Żurawska

- proponowany porządek obrad

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder poinformował,  że  radni  otrzymali  zawiadomienie
o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad.
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał porządek pod głosowanie.
 

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła
do realizacji poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Ocena polityki mieszkaniowej.

3. Sformułowanie  opinii  o  projekcie  budżetu  Miasta  Słupska  na  2020 rok  oraz  zgłoszenie
propozycji ewentualnych poprawek.

4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

5. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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- przyjęcie protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder poinformował,  że  radni  otrzymali  również   protokół
z ostatniego posiedzenia Komisji. Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag, poddał protokół pod głosowanie.
 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła 
protokół nr 9/19 z 24 października 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Ad.pkt. 2. Ocena polityki mieszkaniowej.

Dyrektor ZN Agnieszka Zwierz przedstawiła prezentację dotyczącą polityki mieszkaniowej.
(Prezentacja stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)

W dyskusji wzięli udział:
- Bogusław Dobkowski
- Beata Chrzanowska
- Kamil Bierka
- Beata Chrzanowska
-Adam Treder
Dodatkowych wyjaśnień udzielała Pani Prezydent Miasta Krystyna Danilecka - Wojewódzka

Ad.pkt. 3. Sformułowanie opinii o projekcie budżetu Miasta Słupska na 2020 rok oraz 
zgłoszenie propozycji ewentualnych poprawek.

Przewodniczący Komisji Adam Treder zaproponował przyjęcie projektu budżetu do wiadomości. 
Uzgodniono bowiem, że na temat budżetu wypowiedzą się najpierw w Klubach.
Powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosów sprzeciwu, to uzna, że Komisja przyjęła projekt do 
wiadomości.
Nikt nie zgłosił sprzeciwu.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku przez aklamację przyjęła projekt budżetu 
miasta Słupska na 2020 r. do wiadomości.
Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder zapytał,  czy  zostanie  podniesiona  cena  wozokilometru
dla MZK.
Prezydent  Miasta  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka odpowiedziała,  że  zamierzają  wprowadzić
zmiany, które pozwolą podwyższyć wynagrodzenie  kierowców. 

Ad.pkt.4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/521/17 z dnia 28 
czerwca 2017 r. Rady Miejskiej w Słupsku w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe 
środkami komunikacji miejskiej.(Druk Nr 13/5)
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Pani Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka przedstawiła negatywną opinię do
projektu uchwały.
Głos w dyskusji zabrał radny Kamil Bierka.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała negatywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (2)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski
PRZECIW (3)
Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w
ramach pomocy de minimis na wsparcie branż chronionych, zanikających i preferowanych 
na wskazanym obszarze w centrum miasta Słupska. (Druk Nr 13/3)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WiP Beata Macedońska.
Głos w dyskusji zabrali radni: Beata Chrzanowska i Artur Wiszniewski

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Bożena Hołowienko

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta 
Słupska z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok. (Druk Nr 13/19)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WiP Beata Macedońska.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 

jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Bożena Hołowienko

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. (Druk 
Nr 13/32)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor GKiOŚ Katarzyna Guzewska.
Głos w dyskusji zabierali radni: Łukasz Jaworski, Bogusław Dobkowski, Aldona Żurawska, Bożena
Hołowienko.
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Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
PRZECIW (1)
Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Łukasz Jaworski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta 
Słupska do InnoBaltica Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku i 
objęcia przez Miasto Słupsk udziałów w tej Spółce. (Druk Nr 13/34)

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor GKiOŚ Katarzyna Guzewska.
Głos w dyskusji zabierał radny Łukasz Jaworski

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Chrzanowska
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie powierzenia Spółce InnoBaltica Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku wykonywania części zadań 
własnych Miasta Słupska z zakresu publicznego transportu zbiorowego. (Druk Nr 13/35)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Chrzanowska
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 13/38)
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Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Łukasz Jaworski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 13/39)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok. 
(Druk Nr 13/42)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2019-2033. (Druk Nr 13/44)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Adam Treder

(Projekty uchwał załączono do protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Słupsku)

Ad.pkt.5 Sprawy bieżące.
Komisja przyjęła do wiadomości informację Skarbnika Miasta Słupska z wykonania budżetu za III 
kwartał 2019 r. 
(Informacja znajduje się w teczce BRM.0004.91.2019)

Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał, że w grudniu posiedzenie Komisji odbędzie 
się 13tego w piątek. 
Poprosił też radnych o zgłaszanie propozycji do planu pracy na 2020 r. jako, że na następnym 
posiedzeniu muszą go ustalić.

Następnie wobec wyczerpania porządku obrad, zamknął posiedzenie Komisji.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Dyrektor BRM
Renata Szczęsna          Adam Treder


